
PROTOKOI, NR XLI/13

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 3 paidziernika 2013 roku w Centrum Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XLI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady zlo2yl gratulacje Pani Marzenie Pi6rkowskiej, kt6ra objqla stanowisko
zastepcy Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Jgdrzejowie.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 21 radnych i orzekl,
Ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturE radnego T. Lesiakowskiego na sekretarza
obrad XLi sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny T. Lesiakowski
wryrazil zgodg na kandydowanie.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod giosowanie kandydaturg radnego T. Lesiakowskrego
na sekretarza obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego T. Lesiakowskiego
na sekretarza obrad XLI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porzqdku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

w dniu 29 sierpnia 2013 roku.
7. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do uchwaly dotycz4cej utworzenla

jednostki budzetowej pod nazw4 ,,Administracja i Obsluga" i nadania statutu
jednostce.

8. Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu Porz4dkowego Targowicy Miejskiej
w JEdrzejowie przy ul. Bartosza Glowackiego.

9, Uchwala w sprawie ustalenia wysoko5ci stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru,
okreSlenia inkasent6w i wynagrodzenia za pob6r tej oplaty.

10. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej zarzqdzenia poboru podatk6w
w drodze inkasa, okreSlania inkasent6w oraz wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.

11. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zarzqdzenia porz4dkowego nr 238113 Burmistrza
Miasta.

12. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowe.;
Miasta i Gminy JEdrzej6w na lata 2013-2023.



13. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe
odprowadzanie Sciek6w dla ,,Wodoci4gi Jgdrzejowskie" sp.z o.o. z siedzib4
w Jgdrzejowie na terenie Miasta i Gminy Jgdrzej6w.

14. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wniesienie aporlu do sp6lki ,,Wodoci4gi
Jgdrzejowskie" sp. z o.o. z siedzib4 w Jgdrzejowie.

15, Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej okreilenia przystank6w
komunikacyjnych i dworc6w, kt6rych wla6cicielem lub zarz4dzajqcym jest Gmina
Jpdrzej6w, udostgpnionych dla operator6w i przewoZnik6w oraz wanmk6w i zasad
korzystania z tych obiekt6w.

16. Uchwala w sprawie wyralenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu
i dzierLaw.

17. Sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta i Gminy JEdrzej6w za I p6lrocze 2013
roku.

18. Informacje o oSwiadczeniach majqtkowych.
19. Odpowiedzi na interpelacje.
20. Sprawy r62ne.
21, Zamknigcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady wnioskowal o zdjEcie z porzqdku obrad pkt.3 I' przyjqcie protokolu
z poprzedniej sesji" ze wzglgdu na zgloszon4 uwagE do protokolu Nr XXXIX/13 z dnia
28 sierpnia 2013r. przez radnego G. KuSmierza. Korekta ta jest przesunigciem w treSci
i wymaga uwzglqdnienia.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poddal pod glosowanie porz4dek obrad
z wycofaniem pkt. 3 i odpowiedniq korekt4 numeracji kolejnych punkt6w.

L a  -  z l

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Porz4dek obrad zostal przyjEty z uwzglEdnieniem wniosku Przewodnicz4cego Rady i zmian4
numeracj i kolejnych punkt6w.

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad,
2. Prryjgcie porz4dku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
5. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

w dniu 29 sierpnia 2013 roku.
6. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do uchwa$ dotycz4cej utworzenia

jednostki bud2etowej pod nazrv4 ,,Administracja i Obsluga" i nadania statutu
jednostce.

7. Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu Porz4dkowego Targowicy Miejskiej
w Jgdrzejowie przy ul. Bartosza Glowackiego.

8. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty targowej, sposobu jej
poboru, okre5lenia inkasent6w i wynagrodzenia za pobr5r tej oplafy.

9. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej zarz4dzenia poboru podatkr5w
w drodze inkasa, okre6lania inkasentriw oraz wysokoSci wynagrodzenia za
inkaso.



10. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zarzqdzenia porzqdkowego nr 238/13
Burmistrza Miasta.

11. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na lata 2013-2023.

12. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryI za zbiorowe zaopatrzenie w wodp
i zbiorowe odprowadzanie Sciekt6w dla ,,Wodoci4gi Jgdrzejowskie" sp. z o.o.
z siedzib4 w Jpdrzejowie na terenie Miasta i Gminy Jgdrzejriw.

13, Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wniesienie aportu do sprilki ,,Wodociqgi
Jgdrzejowskie" sp. z o.o. z siedzib4 w Jgdrzejowie.

14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dofycz4cej okreSlenia przystank6w
komunikacyjnych i dworc6w, kt6rych wla5cicielem hrb zarz4dzaj4cym jest
Gmina Jgdrzej6wo udostppnionych dla operator6w i przewofnik6w or^z
warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.

15. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu
i dzierlawy.

16. Sprawozdanie z wykonania budietu Miasta
2013 roku.

17. Informacje o oSwiadczeniach maj4tkowych.
18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy r6ine.
20. Zamkniecie obrad.

i Gminy Jqdrzejdw za I p6lrocze

Ad.3
1. Radny Z. Adamczyk zapytal, czy zostanie zwigkszony odcinek budowanego chodnika

w Rakowie o Srodki, jakie mieszkancy Rakowa przekazali z dzierZary od
telekomunikacji. Jest to kwota 3,6 tys. zl., sprawa ta byl poruszana na zebraniu
wiejskim (10 tys. zl. bylo w budzecie , plus 3,6 tys. zl. kt6re mieszkai.rcy
zadeklarowali).

2. Radny Z. Adamczyk powiedzial cyl: ,, Mieszkaricy kilku solectw zwracajcy siq z proibq
o zasypanie dziur, jakie znajdujcl siq na drodze Kopaniny do drogi powiatowej
Rakdw - llolica. Droga ta praktycznie powinna byt wylqczona z ruchu, by nie urwat
kola lub zawieszenia . ll ubieglym roku, a dokladnie bylo to na sesji l0 sierpnia
prosilem o remont tej drogi i odpowiedz Pana Burmistrza byia, 2e bqdzie to zrobione,
niestety do dnia dzisiejszego nie zrobiono nic. A jak wiemy dywanik, czy modernizacja
tej drogi ma byt dopiero w przyszlym roku, o stanie tej drogi mogla siq przekonat
Komisja Porzqdku i Mienia Komunalnego z udzialem Pana Burmistrza. "

3. Radny Z. Adarnczyk powiedzial ct4: " Ponawiam swojq interpelacjq z poprzedniej
sesji na proibq mieszkaitciw Rak6wka, a szczeg6lnie rodzicdw, ktdrzy dowo2q swoje
dzieci do szkoly w Jasionnie. Chodzi o utwardzenie drogi gminnej obok lasu, poniewai
droga, kt6ra przebiega teraz przez tereny prryatne w irodku lasu nie mo2na niq
przejechctt samochodem takie sq doly. Z problemem tym zapoznala siq rdwniei
Komisjct Porzqdku i Mienia Komunalnego z Panem Burmistrzem na czele, a m6wiq to,
dlatego, 2e zostalo 8 tys. zl. z drogi na Rak6wku i bardzo bym prosil, 2eby Pan
Burmistrz te 8 tys. zl. chocia2 przeznaczyl na najgorszy len odcinek, zeby mozna tam
bylo dowieit te dzieciaki. "

4. Radny Z. Adamczyk w mieniu mieszkaric6w wsi Gozna zwr6cil sig z pro!;bq o trzy
samochody drobnego kamienia w celu zasypania dziur,jakie wystgpuj4 na ich drogach.
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5. Radny Z. Adamczyk przekazat, i2 mieszkafcy Podlaszcza i Ktrlczyzny zwracajq sig
z proSb4 o Scigcie poboczy na drodze gminnej Podlaszcze-Cegla-Kulczyzna, poniewa2
pobocza sq duzo wyzsze od drogi kt6ra przebiega przez lereny pag6rkowate i woda
wyzlobila sobie koryto w Srodku drogi , tak 2e w niekt6rych miejscach pojawil sipjuz
piasek. W ubieglym roku na sesji , a bylo to 29 listopada prosilem Pana Burmistrza,
ieby to zrobi6. OdpowiedZ Pana Burmistrz byla, i2 jest koniec roku i Srodki na
remonty zostaly wykorzystane, ze bgdzie to zrobione w przyszlym roku. Niestety do
dnia dzisiejszego nic nie zostalo zrobione.

6. Radny Z. Adamczyk zapytal czy zostaly z$oszone drogi tzw. ,,powodzi6wki"
w naszej gminie, jezeli tak to, jakie? Bior4c pod uwagg intensywne opady, jakie byty
w maju, czerwcu i lipcu, to my5lq ,2e upowaZniajq nas do zgloszenia tych dr6g.

7. Radna E. Baftosz w imieniu os6b wynaj muj 4cych lokale w Domu Handlowym
zwrocila sip z zapl1aniem o mo2liwoSi wyremontowania parkingu za Domem
Handlowym.

8. Radna E. Bartosz poruszyla sprawg zniszczonego chodnika z powodu parkowania
zaraz za skrzyZowaniem ulice: 3-go Maja, od strony Jana Pawla II w stronE ulicy
Kieleckiej.

9. Radna E. Bartosz zwr6cila uwag€ na duZe zadmiecenie ul. 3 Maja .
10. Radny A. Czajor ponowil swoj4 proSbg, o dostawienie koszy na Smieci w mieScie.
11. Radny A. Czajor poprosil o uregulowanie sprawy kladki pomiEdzy ul. Jasionka,

a ul. Krasiirskiego, by umoZliwii dzieciom dojScie do szkoly
| 2, Radny A. Czajor poprosil. o poprawg orynnowania. jeszcze w tym roku. kom6rek przy

blokach na ul. Glowackiego.
13. Radna J. Szreniawa zapytala, dlaczego w gminie nie ma orkiestry dEtej.
14. Radna J. Szreniawa zwr6cila sig z proSb4o wykonanie lodowiska w Parku 700Jecia.
15. Radna J. Szreniawa zapytala, co z rewitalizacjg rynku.
16, Radna M. Barafska poprosila o rewitalizacjg rynku i poprawQ wyglqdu Domu

Handlowego.
17. Radna M. Baranska zaptlala o zaklad przetwnzajqcy odpady z Mlawy, kt6ry mial

powstad - czy ten projekt istnieje i bgdzie realizowany.
18. Radna M. Barafska zapylala o termin powstania nowych miejsc pracy w zwiqzku

z budow4 nowych zak1ad6w.
19. Radna M. Barafska poprosila o przeglqd przystank6w autobusowych.
20. Radny T. Kot zapltal czy zostanq i kiedy wprowadzone strefy platnego parkowania.
21. Radny T. Kot zapll.al o powody slabej Sci4galnodci oplaty za konyslanie

z przystank6w,
22. Radny T. Kot zwr6cii uwagg aby przy uchwalaniu Regulaminu Opieki nad

ZwierzEtami zastanowii sig nad czipowaniem ps6w ze wzglpdu na wysokie koszty
wylapywania i przetrzymywania bezdomnych ps6w.

23. Radny T. Kot w imieniu mieszkaric6w Mnichowa zapytal czy drogi( l4cznik) Stara
WieS - G6rki nie mo2na zrobii w caloSci i znale2i dodatkowe Srodki w budzecie.
Mieszkaricy s4 zdziwieni, Ze tak k6tki odcinek robiony jest w dw6ch etapach.

24. Radny T. Kot zapT,tal o rozw6j sprawy zwiqzanej z dzialkq nr 11 w Mnichowie po
wizji. Granice dzialki zostaly naruszone i zostala zlikwidowana droga dojazdowa do
tej dzialki.

25. Radny T. Kot poprosil o znalezienie terenu na monta2 wiaty przystankowe.l
w miejscowoSci Wygoda.

26. Radny T. Kot ponowil interpelacjE, by w ramach remont6w zgarn4i pobocza na
drodze gminnej na Starej Wsi, gdy2 pewne odcinki seprzewqzone.
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27. Radna K. Jarosz poprosila o poprawienie terenu pomiqdzy ul. Piastowskq- MalogoskE-
Jana Pawla II ( przed budynkiem komunalnym), oraz rozwaZy| mo2liwo56 wycigcia
zywoplotu i utworzenia miejsc parkingowych.

28. Radna K. Jarosz zwr6cila uwagg na problem na ul. StraZackiej ( szczeg6lnie wjazd od
ul. 11 Listopada) parkowane se tam samochody po prawej stronie. ProSba
o rozwa2enie jednokierunkowoSci tej ulicy cho6by w ograniczonym zakresie od
tzw."Krzywego Kola".

29. Radny G. KuSmierz prosi o przygotowanie zestawienia- jak4 sumq pieniEdzy wplacili
mieszkaicy gminy JEdrzej6w w pierwszej racie oplat za I kwartat za Smieci oraz jakie
gmina poniosla wydatki zwi4zane ze zbi6rkqtych Smieci w tym kwartale (ile zaplacila
firmie zbieraj4cej 6mieci, oplata inkasa i inne - proszg je wyszczeg6lni6)?

30. Radny G. Ku3mierz zapytaL, jakq sump pienigdzy gmina do dnia dzisiejszego
wydatkowala na remonty dr6g gminnych, gdzie te remonty zostaly wykonan e i za lakq
kwotg, gdyZ na sesji nadzwyczajnej w dn. 26.09.2013 r. Burmistrz powiedzial, 2e
w ci4gu roku zwiEkszona byla kwota pienigdzy z przeznaczeniem na remonty dr6g
gminnych, choi na poprzednich sesjach wiele razy Burmistrz wypowiadal sip, Ze nie
ma wiEcej pieniEdzy na remonty.

31. Radny G. KuSmierz poprosil o podanie pelnej kwoty, kt6ra bEdzie stanowila
zadluZenie naszej gminy po zaci4gnigciu kredyu konsolidacyjnego.

32. Radny G. KuSmierz poprosil o informacjg dla Rady oraz podanie do publicznej
wiadomoSci kwoty zadluZenia gminy tqcznie z wiw kredyem konsolidacyjnym ,
w przeliczeniu najednego mieszkarica naszej gminy.

33. Radny G. KuSmierz poprosil o jak najszybsze tmieszczenie na przystankach
komunikacyjnych aktualnych rozklad6w jazdy. Prosil o odpowiedZ mieszkaricom, do
kogo maja siE zwr6cii, aby mogli wyegzekwowai punktualn4 jazdp Srodk6w
komunikacyjnych, poniewa2 zbliza sig zima, nierzadko sig zdarza,Ze szczeg6lnie busy
odjeZdlajq&fio wczeSniej z przystank6w tak, 2e podr62ni nie mog4zdq?y(?

34. Radny K. Majchrzak zapytal, kiedy bgdq kontynuowane prace przy parkingu za
budynkiem ul. Reymonta 12.

35, Radny K. Majchrzak zawr6cil uwagg na problem dowozu dzieci z N,4czyna do Szkoly
Podstawowej w Skroniowie. Autobus ledzie zbyt p62no i dzieci sp62niaj4 siE do
szkoly.

36. Radny K. Majchrzak zapytal o mo2liwo6i wykonania parkingu wzdln?
ul. 1 1 Listopada bli2ej rynku.

37, Radny K. Swietlik zwr6cil siq z pro6b4 w imieniu rodzic6w dzieci dojezdzaj4cych
z Zagala o zainstalowanie wiaty przystankowej.

38. Radny K. Swietlik zasygnalizowal problem dzikiego wysypiska naprzeciwko
oczyszczalni w Zagaju. Prosil o rozwaZenie mo2liwoSci wydzier2awienia dzialki, na
kt6rej powstaje wysypisko, by ktoS m6gl j4 zagospodarowai.

39. Radny R. Kruk dolqczyl sig do interpelacji Radnego A. Czapra w sprawie kladki na
Jesionce.

40. Radny R. Kruk skierowal proSbg o zalatanie dziur na osiedlu Murawiec II.
41. Radny R. Kruk poprosil o poprawg o3wietlenia przy przejSciu _ dla pieszych, przy

skrzyZowaniu ul. Ogrodowej- Cmentamej- Kieleckiej przed Swiptem Zmarlych.
Lampa zostala zamontowana zbyt wysoko i nie spelnia swoj ej roli.

42. Radny S. Stradomski poprosil o likwidacjE zaglEbienia przy studzience burzowej na
ul. Przemyslowej ( naprzeciw domu weselnego).

43, Radny K. Michalski poprosil by zlecii organizacjg ruchu w miedcie osobie, lub firmie
kt6ra zrobi to w spos6b profesjonalny. Obecne ogranic zenia zwiqzane z ruchem
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pojazd6w cigzkich spowodowaly nasilenie ruchu tych pojazd6w na ul. Kieleckiej
i Partyzant6w.

Ad.4
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza mipdzy sesjami,

Ad.5
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.

Ad.6
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baranska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
do uchwaly dotycz4cej utworzenia jednostki budZetowej pod nazwq ,,Administracja
i Obsluga" i nadania statutu jednostce nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI|376/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.7
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnieni do projektu uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawki w zwiqzk.: z uwagami Komisji BndZetu
i Mienia Komunalnego do Regulaminu Targowicy Miejskiej:
) wykre6lenie podpunktu g w pkt.6: ,, przedmiotriw ekwipunku wojskowego"
) wykre5lenie pkt.9: ,,Na Targowicy Miejskiej dopuszcza sig handel grrybami
hodowlanymi/ pieczarka, boczniak/ z udokumentowanym pochodzeniem / faktura
zakupu lub wlasna produkcja/."
Oraz zmiana numeracji.

Radny T. Kot zapl'tal czy nie nale2y zastanowi6 sig nad wykreSleniem z pkt.6 podpunktu ,,d"
o treSci ,,zagranicznych banknot6w i monet". Zapisy tego Regulaminu byly konstruowane,
gdy nie istniaty kantory. Ten punkt m6glby zabraniai handlu starymi monetami, nawet
zagranicznymi.
Burmistrz M. Piszczek poprosil, aby Rada pozostawila ten zapis, gdy2 jego brak mo2e
spowodowad wiele problem6w.
Radny R. Kruk zapytal o technologiE utwardzenia czgSci Targowicy Miejskiej. JeSli
utwardzona zostanie kostk4 brukow4 to bgdzie sig to kl6cilo z zapisem w pkt. 4 podpunkt
,,b" o treSci: ,,zabrania siE najeZdZania, parkowania, zalrzymywania pojazd6w mechanicznych
onz przyczep na kostce z ,,polbruku"".
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 zoslanq wydzielone miejsca parkingowe oraz bqdzie
dopuszczone parkowanie na podstawie oznakowania.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zapTtal czy radny R. Kruk oraz radny T. Kot
podtrzymuj4c swoje stanowisko w sprawie zmian w Regulaminie.
Radny R. Kruk oraz radny T. Kot nie podtrzymali proponowanych zmian.

Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.



W glosowaniu wziplo ludziat 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie uchwalenie Regulaminu

Porzqdkowego Targowicy Miejskiej w Jgdrzejowie przy ul. Bartosza Glowackieso
nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 21 glosr5w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sip - 0 glosr5w
/Uchwala nr XLU377/13 w zal4czeniu do protokolu/,

A d . 8
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczytatr uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz zaptial czy zachodzi koniecznoSi odczytania calego
projektu uchwaly.
Rada nie wyrazlla sprzeciwu.
W glosowaniu wziEto tdzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziQla uchwal€ w sprawie ustalenia wysoko5ci
stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru, okreSlenie inkasent6w i wynagrodzenia za
pob6r tej oplaty nastepuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 21 glostiw
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI/378/13 w zal4czeniu do protokolu/.

A d . 9
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziQlo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzi€la uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej zarz4dzenia poboru podatkr5w w drodze inkasa, okreSlenia inkasenttiw oraz
wysokoSci wyna grodzeni^ z inkaso nastgpujacQ iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrrymalo sip - 0 glosriw
/Uchwala nr XLI/379113 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.10
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzielo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia
zarz1dzenia porzQdkowego nr 238/13 Burmistrza Miasta nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI/380/13 w zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.  l 1
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baranska odczytala projekt uchwaly.
W gtrosowaniu wziElo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly w
sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej Miasta i Gminy Jqdrzej 6w na lata 2013-
2023. nastppuj4cq iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

21 glos6w
0 glostiw
0 glos6w

/Uchwala nr XLI/381/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l2
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna E. Bartosz zapTiala, czy taryfy zostaly skierowane do zwiqzk6w zawodowych w celu
zaopiniowania.
Burmistrz M. Piszczek poinforrnowal, i2 przepisem prawa materialnego odpowiedniego do
sprawy w zbiorowe zaopalrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w jest tylko
i wyl4cznie ustawa o zbiorowych zaopatrzeniu, kt6ra jasno okreSla tryb postgpowania i nie
ma mowy o zwi4zkach zawodowych. Organem wlaSciwym do weryfikacji taryf jest
Burmistrz Miasta. W tym celu zostala powolana Komisja, kt6ra po zapoznaniu siq z
wnioskiem taryfowym, stwierdzila, 2e spelnia on wymagania okreSlone w ustawie i 2aden
inny tryb nie iest dopuszczony.
Radny W. Kqdra zapytal, co z wnioskiem Komisji Rolnictwa w sprawie uwzglEdniania
obni2ek- Jgdrzej6w PRO.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal,2e w tym celu trzeba wydzielai grupq taryfowq
natomiast dyskusja pojawila siE juz po zlolenit przez sp6lkE wniosku taryfowego. Nie
odpowiem ostatecznie, czy jest szansa na zmiang ceny wody. Na pewno, je5li chodzi
o JEdrzej6w PRO to na najbli2szej sesji bpd4 ulgi w komunikacji miejskiej - powiedzial
burmistrz.

Wiceprzewodniczqca M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jpdruejowie powzigla uchwalp w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodp i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w dla ,,Wodoci4gi
Jpdrzejowskie" Sp. z o.o. z siedzib4 w Jgdrzejowie na terenie Miasta i Gminy Jgdrzej6w
nastgpuj4c4 iloSci4 glosr5w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - l glosr5w
/Uchwala nr XLI/382/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.13
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczyial uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odcz).tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na
wniesienie aportu do sp6lki ,,Wodoci4gi Jgdrzejowskie sp. z o.o. z siedzibq
w Jgdrzejowie nastqpujqc4 ilo6ciq glos6w:



9

Za - 21 glosr5w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI/383/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l4
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udziat 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dofyczqcej okreSlenia prrystank6w komunikacyjnych i dworcriw, kt6rych wla5cicielem
lub zarz4rJzaj4cym jest Gmina Jgdrzej6w, udostppnionych dla operator6w
i przewoZnik6w oraz warunk6w i zasad korrystania z tych obiektdw nastgpujqc4 ilo5ci4
glosriw:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glostfw
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI/384/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.15
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baraiska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na
zawarcie kolejnych umriw najmu i dzier2awy nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glost6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLI/385/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.16
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania budietu Miasta i Gminy Jgdrzej6w
zal p6lrocze 2013 roku. Sprawozdanie zostalo prryjgte.

Ad.17
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz przedstawil Radzie:
1. Informacjg z dnia 25 wrzeSnia 2013 roku dotycz4cq analizy oSwiadczen majqtkowych
radnych Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
2. informacjE z dnia 25 wrzeinia 2013r. w sprawie oSwiadczeh maj4tkowych zlo2onych
przez: sekrelarza gminy, skarbnika gminy, kierownik6w jednostek organizacyjnych oraz
os6b wydaj4cych decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta Jgdrzejowa.
3. Informacjg dolyczqcEanalizy oSwiadczeri maj4tkowych zarck2013 od Naczelnika Urzgdu
Skarbowego w JEdrzejowie.
W analizowanych oSwiadczeniach majqtkowych nie stwierdzono nieprawidlowoSci.

Ad. l8
1, Burmistrz M. Piszczek poinformowal Radnego Z. Adamczyka, Ze w bud2ecie na ten

rok byly zabezpieczone Srodki finansowe na remont drogi Kopaniny- Wolica tzn.
polo2enie nakladki asfaltowej, jednak po konsultacjach r6wnieZ z Radnym
Z. Adamczykiem zapadla decyzja, aby tego fragmentu nie robii ( zrobi( w innym
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miejscu), poniewa2 w przyszlym roku ta droga w caloSci bqdzie proponowana, jako
priory.tet do szk6d klpskowych, jest po weryfikacji przezUrzqd Wojew6dzki.
Radny Z. Adamczyk zaznaczyl, i2 chodzi tylko o zalatanie dziur.
Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 informowal, jakie s4 Srodki na remonty, tam gdzie
mozemy to se one kierowane. Nie jeste5my w stanie teraz wszystkiego zrobii,
szczeg6lnie patrzqc na propozycje remont6w Radnego Z. Adamczyka, gdzie mamy
domy, gdzie nie ma dojazdu i o tym trzeba w pierwszej kolejnoSci mySlei, a nie robii
lqczntk, gdzie nikt nie mieszka, a 100m dalej jest droga asfaltowa. Pafstwo
podejmujecie decyzje w wlpadku funduszu soleckiego, wiEc macie teZ narzpdzia
w swoich rgkach. Z Radny Z. Adamczykiem byly pewne decyzje konsultowane.

2. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego Z. Adamczyka, Ze droga kolo lasu
Rak6wek - Jasionna biegnie po prywatnych gruntach , pomimo pr6b , rozm6w
z wlaScicielami, aby dokonai podzialu i nie robii wok6l lasu za cigZkie pieni4dze
drogi tylko utrzymat status KWO nie doszli6my do porozumienia z mieszkaricami
kt6rzy nie chc4 wydzielii drogi i przekazat na rzecz gminy. Budowa drogi wok6l lasu
to jest kilkaset metr6w, bgdzie to kosztowai setki tysiEcy zi. Wiem, jakie s4 koszty
budowy dr6g tluczniowych, a nie latania dziur. Tutaj trzeba drogg wykorytowai
i wybudowa6 od podstaw.
Na pozostale zapylania odpowie Wydzial Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury
Technicznej pisemnie.

3. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 E. Bartosz, iZ starania o parking za
Domem Handlowym byly, obecnie prowadzone s4 rozmowy z Zakladem Uslug
Komunalnych, jest pomysi aby ulo2yi kostkp migdzy innymi z rozbi6rki na
ul. Partyzant6w. Jest to teren, za kt6ry odpowiada Administracja i Obsluga.

4. Burmistrz M. Piszczek poinformowal rad4 E. Barlosz, ze sprawa parkowania na
chodniku zostanie przekazana do StraZy Miejskiej.

5, Burmistrz M. Piszczek poinformowal radq E. Barlosz, i2 w sprawie Smieci na
ul. 3 Maja pisemna odpowied2 zostanie przygotowana po analizie.

6. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego A. Czapra, i2 sprawa zakupu koszy
wi4Ze siE z Srodkami w budzecie.

7. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego A. Czajora, iz sprawa kladki na
ul. Jasionka i ul. Krasifskiego jest znana, pewne prace zostaly przewidziane we
wniosku w sprawie tzw. ,,Schetyn6wek", czyli Narodowego Programu Przebudowy
Dr6g Lokalnych. Aby wykupi6 ten grunt potrzebnajest zgoda wlaSciciela.

8. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego A. Czajora, i2 Kierownik Zakladl
Uslug Komunalnych A. W6jcik obejrzy, co dzieje sig z obr6bkami blacharskimi na
ul. Glowackiego.

9, Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 J. Szreniawg, i2 caly czas podejmowane
sq dzialania w kierunku utworzenia orkiestry dgtej , kapelmistrz zostal zatrudniony
w Centrum Kultury. Zostal r6wnie2 zloZony wniosek o dofinansowanie do Lokalnej
Grupy Dzialania GRYF , uzyskaliSmy dofinansowanie na zakup instrument6w.

10. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnq J. SzreniawE, i2 pr6by utworzenia
lodowiska w Parku 700-lecia nie udaly siE, gdy2 woda wsi4ka, jest to grunt
przeptszczalny. Dwa lata temu dzigki wsparciu Wodociqg6w oraz Zakladu Uslug
Komunalnych wykonane zostalo lodowisko w najlepszym z mo2liwych miejscu, bez
dodatkowych naklad6w, na kortach w Parku przy ul. Barbary. W tym roku r6wniez,
jeSli warunki dopiszq lodowisko powstanie tam, poniewa2 znaj duj e sig zaplecze,
pojawila sig r6wnie2 wypoZyczalnia ly2ew.

11. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 M. Bara:isk4 , i2 w ciqgu 4-5 lat
powstaly trzy zaklady. Bgdziemy r6wnieZ glosowai nad uchwal4 zwi4zan4
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z czwafiym zakladem. Jeden z jgdrzejowskich przedsigbiorc6w do budynku
Euroubojni sprowadzil wszystkie swoje firmy, r6wnie2 z terenu Polski i st4d mowa
o 440 miej scach pracy.

12. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 M. Barafsk4 i2 Naczelnik
W. Abramowicz odpowie pisemnie w sprawie za'ldad:u przetwarzaj4cego odpady
zMlary.

13. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 M. Bararisk4 i2 przystanki autobusowe
^.-- iA" ^. -calaA

14. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego T. Kot, iZ decyzje w sprawie strefy
parkowania byly juz podejmowane. Chcemy ujednolici6 system i takie uchwaly
zostanq przedstawione. Pan P. Wydrych orM Par' W. Hatys przygotowali komplet
uchwal i dokument6w, kt6re zostane dostarczone w paZdziemiku.

15. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego T. Kot i2 umowy na korzystanie
z przystank6w sq podpisane, noty ksiggowe sq wystawiane . Obci4Zenia s4 naliczane
od maja zgodnie z uchwal4.

16. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego T. Kot, iz koszty utrzymania ps6w i tak
gmina bqdzie ponosila. Gmina ma peln4 kontrolg nad tym, co dzieje sig w schronisku.
Parg lat temu Rada podjqla decyzje o rczygnacji z oplaty za posiadanie psa, przez to
psy nie s4 ewidencjonowane. Trzeba siQ zastanowid nad czipowaniem, ale to tylko
jeden z element6w.

17. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego T. Kot , i2 w sprawie dzialki nr 1 I
w Mnichowie w dniu dzisiejszym pracownicy UrzEdu Q.Jaczelnik W. Abramowicz)
udadz4 sig na miejsce.

18. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na interpelacje radnej K. Jarosz udzieli
odpowiedzi pisemnie.

19. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego G. Ku6mierza, iZ jedli chodzi
o zestawienie( oplala za Smieci) oraz wydatki na remonty dr6g radny sam mo2e
dokonai wyliczeh, posiada wszystkie informacje.

20. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego G. KuSmierza, w sprawie wysoko6ci
zadluZenia gminy, i2 Gmina Zadnego kredytu nie zaci4gngla.

21. Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial na pltanie radnego G. KuSmierza o kwocie
zadhtLenia, iZ gmina kredl'tu konsolidacyjnego nie zaci4gngla do tej pory. Splacane s4
zobowiqzania, kt6re gmina do tej pory zaciryng\a, wigc jaki wzrost poziomu
zadlu2enia.

22. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radnego K. Maj chrzaka , i2 w sprawie parkingu
przy ul. Reymonta 12 Naczelnik M. Pgdzik-Prawda udzieli odpowiedzi pisemnej.
Radny K. Majchrzak dodal, iz w czasie wykonywania utwardzenia pod kostkE zostala
naruszona ziemia, co spowodowalo pojawienie sig plam wody na Scianach Archiwum
Agencji. Kierownik ZakLadu Uslug Komunalnych A. W6jcik poinformowal, i2 uklad
calego podw6rka jest niekorzystny dla budynku Agencji, gdyL caLa woda plynie pod
budynek, a chlonno5i podbudowy jest duZa.

23.Burmistrz M. Piszczek poinformowat radnego K. Majchrzaka, i2 odbyla sig rozmowa
z Dyrektor Szkoly w Skroniowie w sprawie op62nienia dowozu dzieci. Taka sytuacja
nie moZe miei miejsca, jest interwencja z naszej strony. Sprawa bEdzie zalatwiana
z przewo2nikiem, kt6ry wygrai przetarg na dowozy na trasie tr-4czyn-Skroni6w.

24.Burmistrz M. Piszczek dodal, iZ interpelacje radnego R. Kruka i radnego
S. Stradomskiego bgdqzale2aly od Srodk6w w budZecie.

25.Burmistrz M. Piszczek zwr6cil uwagg na interpelacjE radnego K. Michalskiego
w sprawie organizacji ruchu. Burmistrz M. Piszczek podkreSlil, iZ sporz4dzenie tylu
projekt6w organizacji ruchu od nowa oznacza ogromne wydatki dla
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budZetu gminy. Te decyzje w niedalekiej przyszloSci bgdziemy musieli podejmowa6
wsp6lnie.

26.Bumistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na pozostale interpelacje odpowied2
zostanie udzielona pisemnie.

Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zamknql dyskusjg w tym punkcie.

Ad. 19
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz udzielil glosu Radnemu Z. Adamczykowi.
Radny Z. Adamczyk zabral glos cyl: ,Ja nie mogp siq zgodzil z odpowiedziq Pana
Burmistrza, bo Pan Burmistrz dobrze wie, 2e jeili chodzi o Kopaniny, tak ustaliliimy , ze
w tym roku bqdzie robiony Rakdwek, a tutaj tylko polatanie dziur, kt6re jui prosilem
w ubieglym roku. Jechaliimy z Komisjq widzial Pan, jakie tam sq wyrwy, to nie sq dziury,
wyrwy. Ja tylko chcq, by zalatat te dziury, do czasu, bo przecie2 to jeszcze rok bqdzie trwalo
zanim ,,powodzi6wkq ,, siq zrobi to bqdzie jeszcze z rok, a tqm nie jest to mo1liwe Zeby
przejechal. Je2eli chodzi o Rakdwek (...) to niejest tak do kor1ca jak Pan m6wi , bo to jui
trwa od ubieglej kadencji. Pan byl zastqtcq Burmistrza i ja bez przerwy przypominalem, 2eby
to robit. Poniewa2 wlaiciciele dziatek prywatnych nie chcieli sprzedat no to tzeba bylo
wykupit, je2eli nie mamy swojq drogq trzeba bylo remontowat po kawalku. Teraz zostalo
nam z drogi na Rakdwku B tys. zl. i ja proszg , 1eby te B tys . poszlo na ten kawalek- odcinek,
2eby ci rodzice mogli te dzieciaki dowieit do szkoly, w tym momencie nie mogq chyba, Ze im
Pan gimbusa zalatwi, bqdqjeidzit w kolo , bqdq dowozil do E7. Jezeli chodzi o pozostale
odpowiedzi, tez mieszka{lcy Gozny no chcq trzy samochody, Pan odsyla do Pani Naczelnik,
a ja wiem jakn bqdzie odpowiedi , nie ma irodkiw ale Pani Naczelnik, przeciei jak Pan jej
da irodki to jestem iwiqcie przekonany, 2e Ona wyda je i bqdzie zalatwione, bo przecie2
trzeba te najpilniejsze sprawy zalatwit- polatanie dziur. Jeili chodzi o chodnik Pan dobrze
wie, byl Pan na zebraniu i sam Pan powiedzial, 10tys. 21. bylo w bud2ecie, 4 tys. zl. dal
powiat, przypomnialem ,2e 3,6 tys. zl. mamy z telekomunikacji i mieszkaficy wyrazili zgodq w
ubieglym roku (...). " JeSli chodzi o pozostale interpelacje to zglaszam sig do Pana Burmistrz,
2eby mi Pan Burmistrz odpowiedzial.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 budZet przyjmowany byl w styczniu. Radny
Z. Adamczyk glosowal za btd2etem. Nie ma Srodk6w, jeSli bpdq mo2na bqdzie dyskutowai.
Radny Z. Adamczyk m6wi, o remoncie drogi po kawalku, uwazam, 2e to mija siE z celem,
poniewaz droga wok6l lasu w og6le nie jest utwardzona, jest to droga polna, wszyscy jehdZq
przez Srodek lasu i to jest l/3 czy 213 tego odcinka, kt6ry my musieliby6my zrobii wok6l
lasu. M6wienie, aby za 8,5 tys. zL. zrobil kawalek, nikt tamtgdy nie pojedzie bo dalej ta
droga bgdzie po 20-30 metrach taka jak jest w tej chwili. Wszystkie dlady aut prow adzqprzez
las, a nie wok6l.Budowa chodnika w Rakowie to zasltga radnego M. Zimocha. W moim
przekonaniu Radny Z. Adamczyk nie zrobil nic w tej sprawie. Padlo pytanie na zebraniu
dotycz4ce drodk6w, ale pod k4tem przyszlego roku i kontynuacji chodnika. Trzeba pamiEtai
2e doloZyliSmy specjalnie 10tys. zl. do tego chodnika.
Radny Z. Adamczyk zaznaczyl, i2 w budzecie od pocz4tku byla kwota 10tys. zl. plus 3,6 tys.
il.
Burmistrz M. Piszczek dodat, i2 3,6 tys. zl. mieszcz4 siE w 10 tys. 21.
Radny Z. Adamczyk zaznaczyl , i2 gdy zostaLy wymienione kwoty 10 tys. 21. i 4 tys. zl. to
przypomnial ,2e mamy jeszcze 3,6 tys. z)., czyli prawie 18 tys. zl.

Burmistrz M. Piszczek dodat, iZ w budzecie se dwie pozycje: dochody i wydatki.
W dochodach 3,6 tys. zI. z dzier2awy urz4dzefi na terenie solectwa, uzgodnili5my aby te
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pieni4dze pozostawaly na wsi i tak jest. Je2eli jest po stronie dochod6w 3,6
a wydajemy 10 tys. zl. to znaezy,Ze nie tylko wydaliSmy te 3,6 tys. zI. , ale
dodatkowe Srodki skierowaliSmy z bud2etu.
Radny Z. Adamczyk dodal, iz mamy budowai tylko z funduszu soleckiego.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, i2 fundusz solecki nie moZe byi wydatkowany t.ra
chodniki.

Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zamknql dyskusjp pomigdzy Radnym
Z. Adamczykiem, a Burmistrzem M. Piszczkiem.

Radny K. Michalski zaznaczyl, iz Srodki na remonty byly niewystarczaj 4ce.
Wniosek radneso K. Michalskiego. bv w projekcie budZetu na nastepny rok zaBb4etryld!4

remontv zdecydowanie wieksze Srodki.

Radna E. Bartosz zwr6cila sie z proiba w imieniu dyrekcji szk6l. naucz),cieli. ptzgtryeznikOw
abv ustalii resulamin dowozu dzieci do szk6l z cale-i eminy.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 gmina odpowiada za szkolnictwo tylko do stopnia
gimnazjalnego. Problem jest duZy, by6 moZe trzeba bpdzie zastosowad zasadg, Ze tylko tam
gdzie gmina ma obowi4zek dowozu bEdzie on realizowany. Pozostawiam tE kwestiE pod os4d
Gminnego Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli oraz Komisji OSwiaty - stwierdzil burmistrz.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz udzielil glosu Panu Rafalowi Filip, kt6ry skierowal
pl.tanie do Przewodniczqcego Rady Pawla Blaszkiewicza o tre6ci: ,,czy sprawa, kt6ra nie jest
przedmiotem wniosku o zwolanie sesji nadzwyczajnej moZe znale2( siq w porzqdku obrad tej
sesj i".
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal, i2 po zlo2eniu zapytania na piSmie
zostanie udzielona odpowiedz
Pan Rafal Filip wyrazil uznanie dla Burmistrz M. Piszczka za podjqcie siE inwestycj i
w zakresie remontu i przebudowy stadionu, dodal, iz obserwuj4c doSwiadczenia innych
samorz4d6w moZna wyci4gnq6 niepokoj4cy wniosek o problemach z utrzymaniem tych
obiekt6w. Pan Rafal Filip zapl'tal, jaka bEdzie kwota utrzymania stadionu miejskrego
w ujgciu rocznym?".
Bumistrz M. Piszczek podkreSlil, 2e trzeba pamigtad czym kierowaliSmy siE podejmujqc
decyzjE o modernizacji stadionu , jest to mienie gminne i naszym obowi4zkiem jest to
utrzyma( w jak najlepszym stanie . Rada, co roku debatowala na temat dodatkowych Srodk6w
na prace zwiqzane z modernizacjq stadionu. Co roku byly proSby o remont stadionu, st4d
moja decyzja, aby przeprowadzi6 modernizacjE. Przy skali inwestycji prawie lmln 700tys. 21.
z dochod6w wlasnych wydajemy zaledwie 20 tys. zl. Co roku Gmina Jgdrzej6w pokrywala
koszty utrzymania tego obiektu w ramach dotacji kierowanych do Klubu. Wedlug umowy
przez pewien czas muraw4 zajmowai sig bgdzie firma, kt6ra wygrala przetarg, czyli Zaklad
ChirLrrgii Drzew. W moim przekonaniu jesteSmy w stanie ttrzymad ten obiekt. Kwota 100tys.
z+. kt6ra byla w ramach konkursu powinna wyslarczy|.

Ad.20
Przewodnicz4cl  Rady Pawel Blaszkiewicz o l l .so zamknql obrady XLI sesj i  Rady Miejskiej

w Jeorzelowle.

t v s  z l

jeszcze
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Przewodni
Rady Miejskiej w Jr

mgr Pawel

Zalqczniki:
1. Lista obecnoici radnych
2, Lista obccnoici soltysdw.
3. Uchwaly Rady Miej skiej podjqte na XLI/I3 sesji Rady Miejskiej.


